
Zarząd Powiatu 
Stalowowolskiego 

OZK.0022.11.1.2020 

 

Protokół Nr 70/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 12 marca 2020 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:10  zakończenie o godz. 12:00 

W posiedzeniu udział wzięli: 

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec i Alfred Rzegocki 

Osoby z głosem doradczym: 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

- Sekretarz Powiatu Helena Krasoń 

- Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 
Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik 

 Naczelnik Wydziału Architektoniczno – Budowlanego Grzegorz Janiec  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem hali sportowej w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 

4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej w 

Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o wydanie 

zezwolenia na usunięcie drzew z działek będących własnością Powiatu Stalowowolskiego. 

6. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli. 



7. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do Zespołu 

Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

8. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do Zespołu 

Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

9. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

10. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej 

o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

11. Projekt uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej 

o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli. 

12. Informacja pn. „Branżowa szkoła II stopnia – nowy typ szkoły w systemie edukacji”. 

13. Wniosek Komendy Powiatowej Policji o ufundowanie dziewięciu pucharów dla uczestników 

Powiatowego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz Turnieju Motoryzacyjnego. 

14. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z 

budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z 

demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

15. Wniosek Fundacji Fundusz Lokalny SMK o wyrażenie zgody na współpracę Powiatu z 

Fundacją Fundusz Lokalny SMK w zakresie wydawania dzienników budowy.  

16. Przyjęcie protokołu 69/2020 z dnia 05 marca 2020 r. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 70. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosów: za - 4, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem hali sportowej w 

Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach wyjaśniła, że uchwała przewiduje 

jednorazowe wynajęcie hali sportowej na łączny czas 5 godzin za 20 zł netto za godzinę. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 70/464/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 
hali sportowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Stalowej Woli. 
 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sali gimnastycznej 

w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach wyjaśniła, że uchwała przewiduje 

wynajęcie sali gimnastycznej dla Uczniowskiego Klubu Sportowego „Sportowa Pasja” na łączny 

czas 22,5 godziny w celu prowadzenia szkółki piłki nożnej dla dzieci. Poinformowała również, że 

odpłatność ma wynosić 70 złotych netto za godzinę, ponieważ nie został złożony wniosek o niższą 

opłatę. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 70/465/2020 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 3 w Stalowej Woli.  

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie Dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z wnioskiem o 

wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działek będących własnością Powiatu 

Stalowowolskiego.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach wyjaśniła, że projekt uchwały 

dotyczy usunięcia trzech obumarłych drzew stwarzających zagrożenie dla mieszkańców Domu 

Pomocy Społecznej. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za-4, przeciw-0, 

wstrzymujące-0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 70/466/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Stalowej Woli do Prezydenta Miasta Stalowej Woli z 

wnioskiem o wydanie zezwolenia na usunięcie drzew z działek będących własnością Powiatu 

Stalowowolskiego.  

 

Ad. 6, 7, 8, 9. Projekty uchwał Zarządu w sprawie: przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej 

do Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli, w sprawie przyjęcia 

projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły 

II stopnia i włączenia jej do Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, w 

sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie założenia 

branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego w Stalowej Woli oraz w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do 

Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  



Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że od 1 września 2020 roku może 

zostać przeprowadzona rekrutacja do branżowej szkoły II stopnia, oraz że w Stalowej Woli 

miałyby powstać cztery takie szkoły przy: Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, 

Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli, Zespole Szkół Nr 3 im. Króla Jana III 

Sobieskiego w Stalowej Woli oraz Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. Wyjaśniła, że 

wskutek ewentualnego podjęcia uchwały na sesji zostałaby założona szkoła branżowa, nadano by 

jej statut oraz włączono do danego zespołu szkół. W statucie natomiast bezwzględnie musi zostać 

określony zawód, w którym kształciliby się uczniowie w danej szkole branżowej II stopnia – w 

CKZiU byłby to technik usług fryzjerskich, w ZS Nr 2 technik robót wykończeniowych w 

budownictwie, w ZS Nr 3 technik żywienia i usług gastronomicznych a w CEZ dwa zawody – 

technik mechanik i technik pojazdów samochodowych. Naczelnik poinformowała również, że do 

branżowej szkoły II stopnia mogą rekrutować się tylko ci uczniowie, którzy będą kontynuować 

kształcenie w tym samym zawodzie, w którym kształcili się w szkole branżowej I stopnia oraz 

ukończyli szkołę I stopnia w okresie 5 lat szkolnych poprzedzających. Statut szkoły stanowi, że 

kształcenie w szkole branżowej może być prowadzone w formie zaocznej, jednakże może to ulec 

zmianie jeżeli rady pedagogiczne zdecydują o dopuszczeniu innej formy kształcenia. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Projekty wszystkich czterech uchwał zostały podjęte 

następującą liczbą głosów: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0.  

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 70/467/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do 

Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli, Uchwałę Nr 70/468/2020 w 

sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie założenia 

branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do Zespołu Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej 

Woli, Uchwałę Nr 70/469/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły II stopnia i włączenia jej do Zespołu Szkół 

Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli oraz Uchwałę Nr 70/470/2020 w sprawie 

przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie założenia branżowej szkoły 

II stopnia i włączenia jej do Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli.  

 

Ad. 10, 11. Projekty uchwał Zarządu w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu 

Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej 

o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli 

oraz w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej o wydanie zezwolenia na 



utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym w 

Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że w fazie projektu znajduje się 

rozporządzenie Ministra Obrony Narodowej mówiące o tym, że istnieje możliwość uzyskania 

wsparcia w formie dotacji celowej dla placówki oświatowej, w której funkcjonuje oddział 

przygotowania wojskowego. Ministerstwo Obrony Narodowej we wspomnianym rozporządzeniu 

zadecydowało, że limit zezwoleń na prowadzenie oddziałów przygotowania wojskowego wynosi 

130. Wniosek o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego składa do 

Ministerstwa Obrony Narodowej organ prowadzący szkołę, w której ma zostać utworzony ten 

oddział, jednakże musi zostać podjęta uchwała Rady Powiatu o złożeniu tego wniosku. W uchwale 

musi zostać zawarte zobowiązanie do ponoszenia kosztów kształcenia w oddziale przygotowania 

wojskowego przekraczających wydatki bieżące ponoszone na jednego ucznia w pozostałych 

oddziałach szkoły. Wielkość dotacji celowej stanowić będzie 42 tys. Złotych. W ramach podziału 

części oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego waga dla jednego 

ucznia wynosiłaby 0,090. Wnioski o zezwolenie na utworzenie oddziału przygotowania 

wojskowego należy składać do dnia 31 marca roku szkolnego poprzedzającego rok szkolny, w 

którym oddział przygotowania wojskowego ma rozpocząć działalność. Ze względu na fakt 

odwołania najbliższej sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego  Pani Bożena Karlik zaproponowała 

członkom Zarządu przyjęcie projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

wystąpienia z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej o wydanie zezwolenia na utworzenie 

oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. 

gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. Poinformowała również, że aby złożyć wniosek 

wymagana jest także opinia rady pedagogicznej. Zaproponowała również, aby do Ministra Obrony 

Narodowej został skierowany także wniosek o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału 

przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza 

Kościuszki w Stalowej Woli.. Starosta Janusz Zarzeczny wyraził jednak wątpliwość, że będzie 

możliwe utworzenie oddziałów przygotowania wojskowego w dwóch szkołach, mimo to uznał, że 

należy złożyć dwa wnioski. Pani Skarbnik Powiatu stwierdziła natomiast, że należy złożyć 

wniosek o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego tylko w 

jednej z wyżej wymienionych szkół. Pan Starosta poinformował, że dyrektorzy obydwu szkół 

popierają pomysł złożenia wniosków. Pani Bożena Karlik poinformowała, że o tym, w której 

szkole utworzony zostanie oddział przygotowania wojskowego zadecyduje ostatecznie Minister 

Obrony Narodowej. Jeden z uczestników posiedzenia zaproponował, aby w ogóle nie składać 

wniosku. Pan Starosta utrzymywał jednak, że należy złożyć wnioski o utworzenie oddziałów 

przygotowania wojskowego w obydwu szkołach, gdyż powiat stalowowolski z racji położenia we 

wschodniej części Polski ma większe szanse na utworzenie tych oddziałów niż inne powiaty.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do 

przedstawionych projektów uchwał? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Projekty obu uchwał zostały podjęte następującą liczbą głosów: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-1. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 70/471/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej 



o wydanie zezwolenia na utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli oraz 

Uchwałę Nr 70/472/2020 w sprawie przyjęcia projektu Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w 

sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Obrony Narodowej o wydanie zezwolenia na 

utworzenie oddziału przygotowania wojskowego w II Liceum Ogólnokształcącym  

w Zespole Szkół Nr 2 im. Tadeusza Kościuszki w Stalowej Woli.  

 

 

 

Ad. 12. Informacja pn. „Branżowa szkoła II stopnia – nowy typ szkoły w systemie edukacji”.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła informację pn. „Branżowa szkoła II 

stopnia – nowy typ szkoły w systemie edukacji”. Pani Naczelnik w sposób pobieżny przedstawiła 

treść wyżej wymienionej informacji, po czym poinformowała, że w sposób szczegółowy 

przedstawi ją podczas posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie 

za przyjęciem informacji.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Informacja została przyjęta.  

 

Ad. 13. Wniosek Komendy Powiatowej Policji o ufundowanie dziewięciu pucharów dla 

uczestników Powiatowego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz Turnieju 

Motoryzacyjnego. 

Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

Tomasz Wosk poinformował, że tegoroczny turniej ma odbyć się w dniach 30 marca i 1 kwietnia, 

jednakże gdyby w związku z zagrożeniem związanym z epidemią koronawirusa w dniach, w 

których ma odbyć się turniej nie odbywały się zajęcia w szkołach lub przedstawiciele szkół 

wyraziliby chęć przesunięcia terminu turnieju zostanie on przesunięty. Pan Naczelnik zwrócił się 

z prośbą o zakup pucharów dla uczestników turnieju. Wicestarosta Mariusz Sołtys poinformował 

o niewielkim zainteresowaniu turniejem w roku ubiegłym. Starosta Janusz Zarzeczny 

zaproponował, aby środki na ufundowanie pucharów dla uczestników Powiatowego Turnieju 

Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz Turnieju Motoryzacyjnego zostały przyznane. Starosta 

zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendy Powiatowej Policji o ufundowanie 

dziewięciu pucharów dla uczestników Powiatowego Turnieju Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego 

oraz Turnieju Motoryzacyjnego.  

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z 

demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 



Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że został złożony jeden wniosek o udzielenie dotacji 

celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych 

z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. Wniosek 

został złożony przez Arkadiusza Jaworskiego zamieszkałego w Chwałowicach w gminie Radomyśl 

nad Sanem. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 70/473/2020  w sprawie przyznania pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji 

związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Ad. 15. Wniosek Fundacji Fundusz Lokalny SMK o wyrażenie zgody na współpracę Powiatu 

z Fundacją Fundusz Lokalny SMK w zakresie wydawania dzienników budowy.   

Naczelnik Wydziału Architektoniczno - Budowlanego Grzegorz Janiec przedstawił wniosek 

Fundacji Fundusz Lokalny SMK o wyrażenie zgody na współpracę Powiatu z Fundacją Fundusz 

Lokalny SMK w zakresie wydawania dzienników budowy. Dzienniki budowy byłyby opatrzone 

reklamami podmiotów związanych z budownictwem. Fundacja Fundusz Lokalny SMK 

zobowiązuje się do wykonania 1000 egzemplarzy dziennika budowy. Starostwo w ramach umowy 

współpracy będzie mieć zagwarantowane miejsce w dzienniku dla celów promocyjnych. Ponadto 

Pan Grzegorz Janiec poinformował, że Fundacja Fundusz Lokalny SMK zobowiązała się do 

przekazania wszelkich wpływów z tytułu przygotowania dziennika budowy na rzecz odbudowy 

Dworu Kotowa Wola, który jest własnością Fundacji. Starosta zarządził głosowanie za 

pozytywnym rozpatrzeniem wniosku.  

Głosy: za-4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu pozytywie rozpatrzył wniosek Fundacji Fundusz Lokalny SMK o wyrażenie 

zgody na współpracę Powiatu z Fundacją Fundusz Lokalny SMK w zakresie wydawania 

dzienników budowy. 

 

Ad. 16. Przyjęcie protokołu 69/2020 z dnia 05 marca 2020 r. 

Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego protokołu. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za- 4, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 17. Wolne wnioski. 

Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił pismo od Dyrektor Zakładu Pielęgnacyjno – Opiekuńczego 

SPZOZ w Stalowej Woli Małgorzaty Stańczak w sprawie zagrożenia epidemiologicznego w 

stosunku do pacjentów i personelu Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli.  

W piśmie Dyrektor Małgorzata Stańczak informuje,  że pacjenci Zakładu Pielęgnacyjno-

Opiekuńczego należą do grupy szczególnie narażonej na zakażenie koronawirusem. Informuje 

również o działaniach jakie podjęła w związku z zagrożeniem epidemiologicznym oraz 

narastających trudnościach związanych z zaopatrzeniem placówki w środki ochrony osobistej. 

Dyrektor Małgorzata Stańczak zwraca się również do Starosty Stalowowolskiego oraz Zarządu 



Powiatu z wnioskiem o podjęcie wspólnych działań, które umożliwią bezpieczne warunki pracy i 

możliwość nieprzerwanej realizacji świadczenia w stosunku do przebywających w placówce 

pacjentów. Po odczytaniu treści wyżej wspomnianego pisma Starosta poinformował, że 

normalizacji ulega sytuacja związana z zaopatrzeniem w środki ochrony osobistej. Poinformował 

również, że w Stalowej Woli produkcją płynów do dezynfekcji zajmie się firma PPH CERKAMED. 

Ad. 18. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

 

Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 


